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Vážení spoluobčané, 

poslední zářijový týden se v naší obci uskutečnily nejen 
tradiční Václavské hody, ale rovněž volby do zastupitelstva 
obce. Takže jsme všichni měli možnost nejen se společně 
sejít a pobavit se pod májí, ale rovněž vybrat z velkého 
počtu kandidátů i své zástupce, kteří se v následujících 
čtyřech letech budou starat o věci veřejné.     
Chtěl bych poděkovat Vám všem, kteří jste k volbám přišli, 
a tak dali najevo, že vám není lhostejné, co se v obci děje a 

za vaše hlasy, které jste dali nejen jednotlivým 
kandidátům, ale i mně osobně. Vaší důvěry si vážím a 
zároveň mě zavazuje k tomu, abych svou funkci vykonával 
co nejlépe. Dále mé poděkování patří členkám okrskové 
volební komise, které svůj volný čas věnovaly této funkci a 
přistoupily k ní velmi odpovědně. 
Rád bych rovněž poděkoval všem členům minulého 
zastupitelstva obce a všem spoluobčanům, kterým není 
život v naší obci lhostejný a kteří jste se v uplynulém 
období jakýmkoliv způsobem angažovali v různých 
oblastech života naší obce a pracovali ve prospěch všech 
našich spoluobčanů. Jsem přesvědčen, že tak budete činit i 
nadále a chci Vás ubezpečit, že budete mít na radnici dveře 
vždy otevřené, že budeme ochotně naslouchat všem Vašim 
názorům a námětům, podpoříme Vaši aktivitu a dobré 
nápady budeme realizovat. Věřím, že navážeme na to 
dobré, co se nám v uplynulém období podařilo. 
V uplynulém volebním období jsme úspěšně dokončili 
velké investiční akce (Pérka, Za kostelem) a ještě 
realizujeme rekonstrukci místní komunikace na Panšule. 
Pro následující období, které nebude pro nikoho z nás 
lehké, připravujeme projekt Revitalizace Jezeřanské návsi, 
nově se budeme zabývat projektem výstavby nové požární 
zbrojnice a dalšími akcemi, na kterých bude shoda v 
novém zastupitelstvu. Zároveň nemůžeme opomenout 
aktivity, které společně rozvíjíme už několik let, zejména   
program odpovědného nakládání s odpady a podporu 
občanských aktivit a spolků, které jsou pro život naší obce 
velmi prospěšné, a rozmanitost jejich aktivit obohacuje 
nás všechny. 

Závěrem mi dovolte, abych Vám ještě jednou poděkoval za 
Vaši důvěru a vyslovil přesvědčení, že všichni společně 
budeme pokračovat v práci na dalším rozvoji naší obce ve 
prospěch všech občanů. Těším se na další spolupráci. 

                                                         Ing. Petr Slavík, starosta

OBSAH - ÚVODNÍ SLOVO

Výsledky voleb - nově zvolení členové ZO J-M  

Poznámka redakce:   
Dne 3. 10. 2022 rezignoval na mandát člena ZO Mgr. Petr Eckl a na jeho místo nastoupil náhradník Ing. Pavel Kárník, 
který se dne 4. 10. 2022 stal členem ZO.
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Ze zasedání ZO J-M č. 04/2022 
 konaného dne 22. 6. 2022  

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen 
„ZO“) v 18:00 hod. Přivítal členy ZO a přítomné 
spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno 
a vyhlášeno. Informace o místě, době a navrženém 
programu zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce 
obecního úřadu od 13. 6. 2022, současně způsobem 
umožňující dálkový přístup a způsobem v místě obvyklým, 
hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové 
ZO byli svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů ZO a zasedání ZO je usnášeníschopné. Je přítomno 6 
členů ZO, omluveni jsou SH, MaH, RP z pracovních 
důvodů. 
Technická poznámka: 
V 18:05 hod. se dostavil MaH, počet přítomných členů ZO 
je 7. 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a 
ověřovatelů, námitky proti zápisu) 
Starosta seznámil ZO s pořadem jednání a navrhl doplnit 
pořad jednání. 

Usnesení č. 01/04/2022 
ZO J-M schvaluje následující pořad jednání Zasedání 
Zastupitelstva obce J-M č. 04/2022 
01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a 
ověřovatelů, námitky proti zápisu) 
02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce 
03. Zpráva o činnosti 
04. Žádosti občanů a organizací  
a) Lukáš Běhavý, Žádost o odkoupení pozemku (p.č. 2407, v 
k.ú. Jezeřany), 
b) PK Elektro s.r.o.,Smlouva č.: ZN-001030070941/002-
PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k 
pozemkům p.č. 1491/3, 2086/4, 2352/12, 31/14, 31/15, 
34/2, 35/8, 35/9 a 36/3, v k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke 
stavbě „Jezeřany -KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“, 
c) HEP electrical s.r.o., Návrh na uzavření Smlouvy č. 
ZN-001030076272/001-DUPR o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene, k pozemku p.č.  1491/1 v k.ú. Jezeřany, s 
E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice – Musil: NN 
přip. kab“ 
05. Nakládání s majetkem 
a) stanovisko k prodeji části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. 
Maršovice (záměr ze dne 24. 5. 2022),  
b) Eduard Nešpůrek, pronájem části pozemku p.č. 911/70, 
18 m2, v k.ú. Maršovice, za účelem uložení palivového 
dřeva, 
c) Martin Buchmayer, pronájem části pozemku p.č. 911/70, 
12 m2, v k.ú. Maršovice, za účelem uložení palivového 
dřeva,  
d) S m l o u v a o z ř í z e n í v ě c n é h o b ř e m e n e č . : 
ZN-014330063746/001-GPM, s EG.D, a.s. (stavba „Jezeřany 
– čp.41, Bandas: NN“), 

e)  dodatky k nájemním resp. pachtovním smlouvám 
06. Projekt „Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“ 
07. Stanovení počtu členů zastupitelstva obce pro volební 
období 2022-2026 
08. Rozpočtové opatření č. 4/2022 a č. 5/2022 
09. Diskuse 
10. Ukončení 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly 
zveřejněny na internetových stránkách obce od 9. 5. 2022. 
Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 
Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele 
navrhl LB a DT.  

Usnesení č. 02/04/2022 
ZO J-M schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání ZO J-
M č. 04/2022 Lukáše Badina a Ing. Davida Tesaře. 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce 

Výsadba u kostela 
Smlouva o poskytnutí nadačního příspěvku byla 
podepsána dne 3. 5. 2022 a následně Nadace ČEZ poskytla 
obci nadační příspěvek ve výši 83 000 Kč na účet obce. 

Vlastní akce se uskutečnila v sobotu dne 14. 5. 2022, kdy 
účastníci vysadili celkem 11 ks stromů lípy srdčité a 
keřový záhon 100 ks keřů svídy krvavé. Rostliny a 
pomocný materiál dodala společnost Zahrady Svoboda 
s.r.o. za cenu 92 075 Kč. 

Obecní byty - nájemní smlouvy 
Nové nájemní smlouvy byly uzavřeny od 1. 6. 2022 do 31. 
5. 2024, proto stanovení nájemného za obecní byty 
(Usnesení č. 05/03/2022) je správné stanovit s účinností od 
1. 6. 2022 a nikoli od 1. 5. 2022.  

Usnesení č. 03/04/2022 
ZO J-M schvaluje stanovení nájemného za obecní byty, od 
1. 6. 2022, ve výši 72 Kč/m2/měsíc a zrušuje Usnesení č. 
05/03/2022. 

Hospodaření obce a příspěvkové organizace 
Příspěvková organizace ZŠaMŠ byla o schválení účetní 
závěrky písemně vyrozuměna dne 28. 4. 2022. Závěrečný 

ZASTUPITELSTVO OBCE

Výsadba u kostela
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účet obce po schválení byl zveřejněn na internetových 
stránkách Obce J-M. Oznámení o zveřejnění závěrečného 
účtu bylo dne 4. 5. 2022 zveřejněno na úřední desce. 
Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2021 
byla dne 26. 5. 2022 doručena na podatelnu KÚ JMK. 

Dotace z rozpočtu obce a dary 
Žadatelé byli o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
vyrozuměni. Dary odeslány na účet obdarovaných. 

Technická poznámka: 
V 18:10 hod. se dostavil RP, počet členů ZO je 8. 

Ad 03. Zpráva o činnosti 
Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s 
následující problematikou: 

Konkurzní řízení na obsazení pracovního místa ředitel/
ředitelky školy 
Starosta rozhodl na základě výsledků konkurzního řízení a 
dne 25. 5. 2022 jmenoval paní Nataliji Kubešovou, 
ředitelkou příspěvkové organizace ZŠaMŠ J-M, s účinností 
od 1. 8. 2022. 

Změna příkazní smlouvy týkající se činnosti odborného 
lesního hospodáře 
Ing. Dušan Utinek, Ph.D., odborný lesní hospodář, 
adresoval ZO Žádost o souhlas se změnou smlouvy formou 
dodatku, ze dne 18. 5. 2022, ve kterém žádá o změnu 
Příkazní smlouvy ze dne 1. 3. 2019, spočívající ve zvýšení 
sazby za výkon činnosti OLH z 420 Kč/ha/rok na 490 Kč/
ha/rok, což představuje zvýšení o 1 741 Kč za rok, s 
účinností dodatku od 1. 7. 2022.  

Usnesení č. 04/04/2022  
ZO J-M schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě příkazní ze dne 
1. 3. 2019, mezi Obcí J-M jako příkazcem a Ing. Dušanem 
Utinkem, Ph.D., jako příkazníkem, jejímž předmětem je 
změna příkazní smlouvy na zabezpečení výkonu činnosti 
odborného lesního hospodáře. 

Projekt „Obnova soustavy veřejného osvětlení Jezeřany-
Maršovice“ – závěrečné vyhodnocení akce 
Ve věci projektu „Obnova soustavy veřejného osvětlení 
Jezeřany-Maršovice“ bylo dne 6. 5. 2022 na MPO zasláno 
Závěrečné vyhodnocení akce ve formě energetického 
posudku. S posudku vyplývá, že z výchozího stavu 
spotřeby 51,2 MWh/rok se snížila spotřeba elektrické 
energie VO na 12,3 MWh/rok, o 38,9 MWh/rok (cca 76%).  

Projekt „Revitalizace Jezeřanské návsi“ 
ZO schválilo Smlouvu o dílo, se zhotovitelem Ing. 
Rastislav Balog, jejímž předmětem je vypracování 
projektové dokumentace „Revitalizace Jezeřanské návsi“.  
V současnosti probíhají projekční práce architektonického 
a krajinářského charakteru. Započaly i práce na dopravním 
řešení a návrhu úprav zpevněných i nezpevněných ploch a 
vodohospodářské řešení.   

Distribuce antidot 
V letošním roce vyprší doba použitelnosti antidot k jodové 
profylaxi, proto bude obec provádět distribuci antidot v 
územním obvodu obce v termínu do 15. 10. 2022.  

Deratizace 2022 
Dne 2. 3. 2022 byla provedena celoplošná deratizace v 
obci, celkem 77 vpustí do dešťové kanalizace. Kontrola 
byla provedena dne 5. 4. 2022 s obdobnými výsledky jako v 
roce 2021. Celková cena včetně doplnění nástrah stála 6 
960 Kč. V deratizaci bude pokračováno v roce 2023, na 
podzim 2022 není nutno deratizaci provádět, s ohledem na 
vyhodnocení situace. 

Poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 

Usnesení č. 05/04/2022  
ZO J-M schvaluje přijetí dotace z rozpočtu JMK pro rok 
2022 v rámci dotačního programu Podpora jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí JMK pro rok 2022, ve výši 69 000 
Kč, na akci „Dovybavení JSDH Jezeřany-Maršovice“.  

Usnesení č. 06/04/2022  
ZO J-M schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Jihomoravského kraje č. JMK076721/22/OHK, jejímž 
předmětem je dotace na realizaci akce „Dovybavení JSDH 
Jezeřany-Maršovice“. 

Zásahový sw pro výjezdové vozidlo JSDH „GINA Tablet 2“ 
Na základě nabídky a potřeby nového sw pro výjezdové 
vozidlo SDH byl objednán sw „GINA Tablet 2“ za cenu 14 
454 Kč bez DPH od GINA Software s.r.o.  Stávající sw již 
nebude aktualizován a nebude možné ho dále využívat. 

Usnesení č. 07/04/2022  
ZO J-M schvaluje objednání zásahového sw pro výjezdové 
vozidlo JSDH „GINA Tablet 2“ za cenu 14 454 Kč bez DPH.  

Technická poznámka: 
V 18:35 hod. se dostavila SH, počet členů ZO je 9. 

Jednotka SDH 
Jednotka SDH v průběhu posledních několika měsíců 
uskutečnila několik výjezdů, kdy prokázala svoji 
akceschopnost a připravenost na tyto mimořádné události. 
Zároveň se dne 10. 6. 2022 uskutečnilo prověřovací 
cvičení, které znovu prověřilo akceschopnost jednotky. 

Na základě doporučení a žádosti člena jednotky bude 
provedena změna v případě člena jednotky, kdy Pavla 
Procházky nahradí Petr Procházka, od 1. 8. 2022. 

Stání na kontejnery 
Na základě jednání a podané nabídky společnosti MIKO 
Neslovice s.r.o., byla objednána dne 31. 5. 2022, realizace 

Jednotka SDH Prověřovací cvičení
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akce „Stání na kontejnery“, spočívající ve vybudování 
zpevněné plochy jako stání pro kontejnery v lokalitě Za 
kostelem, na pozemku p.č. 1216/13 v k.ú. Jezeřany, za cenu 
129 000 Kč bez DPH. Zároveň byla objednána realizace 
akce „Oprava výtluk místních komunikací v obci za cenu 
115 000 Kč bez DPH.  

Usnesení č. 08/04/2022  
ZO J-M schvaluje realizaci projektu „Stání na kontejnery“, 
jehož předmětem je vybudování zpevněné plochy jako 
stání pro kontejnery v lokalitě Za kostelem, na pozemku 
p.č. 1216/13 v k.ú. Jezeřany 
a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 
b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 130 000 
Kč bez DPH. 

Pořízení mulčovače MKLP125 
DSO MK byl Nadací ČEZ poskytnut nadační příspěvek na 
pořízení komunální techniky k údržbě veřejné zeleně. U 
naší obce se jednalo o mulčovač, který dodal a dne 3. 6. 
2022 Jan Holý.  

Posuvné dveře v KD 
Dne 3. 5. 2022 společnost D-Fortel s.r.o. předala dílo 
posuvné dveře v KD, včetně stěny s věšáky a policí. 
Konečná cena byla 212 650 Kč. 

Jednání ohledně odvodnění státní silnice v úseku od 
křižovatky ke školu po č.p. 151 a v úseku od domu 
č.p.188 k obci  
Dne 12. 5. 2022 se uskutečnilo jednání s občany a zástupci 
SÚS JMK, ohledně špatného, nefunkčního systému 
odvodnění státní silnice, v úseku od křižovatky ke škole po 
č.p. 151. Z jednání byl vyhotoven záznam, který je 
předkládám ZO, kdy by obec měla provést kontrolu svých 
odvodňovacích zařízení (vpustí a vedení), příp. jejich 
pročištění a zahájit přípravné práce pro posílení 
odvodnění místní komunikace od školy - zřízení příčné 
vpusti, posílení systémy stávajících vpustí tak, aby bylo 
možné opatření realizovat v co nejkratší době, cca 1 roku.  
Rovněž v úseku od domu č.p. 188 směrem k obci  (ve 
směru od lesa) dochází, z důvodu zničeného propustku 
pod účelovou komunikací, nacházející se na pozemku p.č. 
1488/1 v k.ú. Maršovice. Při deštích dochází k 
pravidelnému zaplavování nedalekých hospodářských 

zemědělských budov. V rámci jednání se zástupcem SÚS, 
by bylo vhodné realizovat v daném místě nový propustek. 

Ošetření stromů po bouřce 
Při bouřce, která se nad obcí prohnala v sobotu 4. 6. 2022, 
byl poškozen strom dřezovec (trnovník) u zvonice v 
Maršovicích. Protože zlomené větve stromu ohrožovaly 
bezpečnost osob a majetku, byl prostor uzavřen a 
provedeno jeho ošetření pomocí plošiny a následně 
provedeno arboristické ošetření.  

Rovněž byl ošetřen sousední jírovec a provedena riziková 
těžba ořešáku na návsi v Jezeřanech. Práce realizovala 
společnost ADAMERA s.r.o., ve dnech 6. a 7. 6. 2022, za 
cenu 31 200 Kč bez DPH. 

DSO Moravskokrumlovsko, Závěrečný účet za rok 2021 
Schválení Závěrečného účtu DSO Moravskokrumlovsko za 
rok 2021 se uskutečnilo na členské schůzi ve Vedrovicích, 
dne 4. 5. 2022.  

Usnesení č. 09/04/2022 
ZO J-M bere na vědomí Závěrečný účet DSO 
Moravskokrumlovsko za rok 2021, včetně Zprávy o 
výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2021. 

VODOVODY A KANALIZACE ZNOJEMSKO, zájmové 
sdružení obcí, Závěrečný účet za rok 2021 
Schválení Závěrečného účtu svazku za rok 2021 se 
uskutečnilo na valné hromadě svazku, která se uskutečnila 
ve Znojmě dne 21. 6. 2022.  

Usnesení č. 10/04/2022 
ZO J-M bere na vědomí Závěrečný účet svazku 
VODOVODY A KANALIZACE ZNOJEMSKO, zájmové 
sdružení obcí, za rok 2021, včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření svazku za období od 1. 1. 2021 
do 31. 12. 2021. 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a) Lukáš Běhavý, Žádost o odkoupení pozemku (p.č. 2407, 
v k.ú. Jezeřany) 
Dne 23. 5. 2022 obdržela obec žádost od Lukáše Běhavého 
a Gabriely Hnilicové, o odkoupení obecního pozemku p.č. 

Náves Maršovice Uzavření křižovatky po bouřce

KD Nové posuvné dveře
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2407, o výměře 178 m2, v k.ú. Jezeřany, za účelem zřízení 
příjezdové cesty k domu č.p. 112.  
V diskusi zaznělo, že prodej celého pozemku p.č. 2407 je 
pro obec nevyhovující, ale s ohledem na majetkové 
poměry v dané lokalitě, by bylo možné prodat část tohoto 
pozemku, popř. část pozemku p.č. 1491/4, tak aby to bylo 
akceptovatelné pro obec i pro žadatele. ZO se shodlo na 
zveřejnění záměru prodeje je cca 40 m2 pozemku p.č. 
2407, v blízkosti vchodu do domu č.p. 112.  

Usnesení č. 11/04/2022 
ZO J-M schvaluje záměr obce prodat nemovitý majetek, 
část pozemku p.č. 2407, cca 40 m2, ostatní plocha, v k.ú. 
Jezeřany. 

b) PK Elektro s.r.o., Smlouva č.: ZN-001030070941/002-
PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k 
pozemkům p.č. 1491/3, 2086/4, 2352/12, 31/14, 31/15, 
34/2, 35/8, 35/9 a 36/1, v k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke 
stavbě „Jezeřany - KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“ 
Jedná se o žádost o vyjádření k vybudování přípojky a 
uzavření smlouvy na akci „Jezeřany - KAPA WOOD-CZ, 
8RD: NN kab.ved“. Jedná se o vybudování přípojky NN k 
budoucí výstavbě 8 rodinných domů v lokalitě Dolní 
loučky a následné zřízení věcného břemene k pozemkům 
1491/3, 2086/4, 2352/12, 31/14, 31/15, 34/2, 35/8, 35/9 a 
36/1, v k.ú. Jezeřany.  

Usnesení č. 12/04/2022 
ZO J-M schvaluje Smlouvu č. ZN-001030070941/002-
PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi 
Obcí J-M a E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 2086/4, 
2352/12, 31/14, 31/15, 34/2, 35/8, 35/9 a 36/1, v k.ú. 
Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s názvem 
„Jezeřany - KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“. 

c) HEP electrical s.r.o., Návrh na uzavření Smlouvy č. 
ZN-001030076272/001-DUPR o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene, k pozemku p.č.  1491/1 v k.ú. 
Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice - 
Musil: NN přip. kab“ 
Jedná se o žádost o vyjádření k územního souhlasu a na 
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene stavby „Jezeřany-Maršovice - Musil: NN přip. 
kab“. Jedná se o vybudování a následné zřízení věcného 
břemene k pozemkům p.č. 1491/1, v k.ú. Jezeřany.  

Usnesení č. 13/04/2022 
ZO J-M schvaluje Smlouvu č. ZN-001030076272/001-
DUPR o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi 
Obcí J-M a E.GD, a.s., k pozemku p.č. 1491/1 v k.ú. 
Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s názvem 
„Jezeřany-Maršovice - Musil: NN přip. kab“. 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) stanovisko k prodeji části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. 
Maršovice (záměr ze dne 24. 5. 2022) 
ZO na svém zasedání dne 27. 4. 2022 schválilo a na úřední 
desce byl dne 25. 5. 2022 zveřejněn záměr na prodej části 
pozemku p.č.1487/3, cca 20 m2, ostatní plocha, v k.ú. 
Maršovice. Dne 3. 6. 2022 obec obdržela Nabídku k záměru 

obce od žadatele Ing. Víta Badina. Žádnou další nabídku či 
připomínky obec neobdržela. Případný prodej části tohoto 
pozemku by měl či mohl být řešen společně s případným 
záborem obecního pozemku u sousední budovy.  
LB oznámil starostovi osobní podjatost ve věci, protože 
žadatel je jeho bratr. 

Usnesení č. 14/04/2022 
ZO J-M souhlasí s prodeje části obecního pozemku p.č. 
1487/3, ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, o výměře cca 20 
m2, Ing. Vítu Badinovi, když kupní smlouva bude 
v yhotovena na základě znaleckého posudku a 
geometrického plánu, který bude vyhotoven, v souladu se 
zájmy obce.  

b) Eduard Nešpůrek, pronájem části pozemku p.č. 
911/70, 18 m2, v k.ú. Maršovice, za účelem uložení 
palivového dřeva 

Usnesení č. 15/04/2022 
ZO J-M schvaluje smlouvu o nájmu pozemku mezi Obcí J-
M jako pronajímatelem a Eduardem Nešpůrkem, bytem J-
M 202, jako nájemcem, jejímž předmětem je dočasné 
užívání části pozemku p.č. 911/70, o výměře 18 m2, 
ostatní plocha v k.ú. Maršovice, za účelem uskladnění 
palivového dřeva s nájemným 108 Kč za kalendářní rok. 

c) Martin Buchmayer, pronájem části pozemku p.č. 
911/70, 12 m2, v k.ú. Maršovice, za účelem uložení 
palivového dřeva 

V rámci diskuse ZO zazněl dotaz, ohledně obecních 
pozemků v této lokalitě, že z katastrální mapy je zřejmé, 
že někteří občané mají dvory či hospodářské budovy na 
obecních pozemcích. Starosta přislíbil, že během léta tyto 
věci prověří a občanům, kterých se to týká, tuto skutečnost 
sdělí a vyzve je, aby problém řešili.    

Usnesení č. 16/04/2022 
ZO J-M schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu 
pozemku mezi Obcí J-M jako pronajímatelem a Martinem 
Buchmayerem, bytem J-M 95, jako nájemcem, jejímž 
předmětem je dočasné užívání části pozemku p.č. 911/70, 
o výměře 26 m2, ostatní plocha v k.ú. Maršovice, za 
účelem uskladnění palivového dřeva s nájemným 156 Kč 
za kalendářní rok. 

d ) S m l o u v a o z ř í z e n í v ě c n é h o b ř e m e n e č . : 
ZN-014330063746/001-GPM, s EG.D, a.s. (stavba 
„Jezeřany - čp.41, Bandas: NN“) 
Ke stavbě rodinného domu č.p. 41 byla realizována 
přípojka NN a rozsah věcného břemene byl vymezen dne 
29. 3. 2022 geometrickým plánem č. 634-2720/2022.  

Usnesení č. 17/04/2022 
ZO J-M schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: 
ZN-014330063746/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž 
předmětem je realizace stavby „Jezeřany – č.p. 41, Bandas: 
NN“. 

e) dodatky k nájemním resp. pachtovním smlouvám 
Na základě jednání ZO týkajícího se uložení palivového 
dřeva, byly ZO předloženy nájemní smlouvy, resp. jejich 
dodatky u nových nájemců, popř. u nájemců, u kterých 
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došlo ke změně výměry pronajatého pozemku. U nájemců 
u kterých nedošlo ke změně, byly na základě vzájemné 
dohody, upraveny nájemní smlouvy - dodatky, dle 
požadavků ZO. Konkrétně se jednalo o nájemce Alena 
Novotná, dodatek ze dne 23. 5. 2022, Dušan Dvořák, 
dodatek ze dne 30. 5. 2022, Jan Eckl, dodatek ze dne 30. 5. 
2022 a Vítězslav Prager, dodatek ze dne 6. 6. 2022.  
Zároveň byla domluvena úprava nájemních smluv  s Janem 
Ulreichem, týkající se pozemků v lokalitě „Rybníček“ a  
pozemků na venkovní posezení Penzionu Sklep, obě 
ohledně zvýšení nájemné s ohledem na přiznaný roční 
průměr inflace. 

Usnesení č. 18/04/2022 
ZO J-M schvaluje Dodatek č. 1 k pachtovní smlouvě a 
smlouvě o zřízení věcného předkupního práva ze dne 16. 
2. 2017, mezi Obcí J-M jako propachtovatelem a Janem 
Ulreichem, bytem J-M 265, jako pachtýřem, týkající se 
valorizace pachtovného s ohledem na úředně přiznaný 
roční průměr inflace za rok 2021. 

Usnesení č. 19/04/2022 
ZO J-M schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu 
pozemku ze dne 30. 6. 2020, mezi Obcí J-M jako 
pronajímatelem a Janem Ulreichem, bytem J-M 265, jako 
pronajímatelem, týkající se valorizace nájemného s 
ohledem na úředně přiznaný roční průměr inflace za rok 
2021. 

Ad.06: Projekt „Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“ 
ZO schválilo pořízení projektové dokumentace akce 
„Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“. Na základě 
žádosti vlastníků sousedních pozemků o prodloužení 
vodovodního řadu o dalších cca 60 metrů s tím, že by se na 
něj mohly napojit sousední nemovitosti.  
V lednu 2022 bylo u VAS, a.s. objednáno doplnění 
projektové dokumentace, provedeno geodetické zaměření 
lokality. V březnu 2022 byla podána žádost na MěÚ MK, 
odbor životní prostředí, o vydání společného územního a 
stavebního povolení: Dne 10. 5. 2022 vydáno rozhodnutí o 
schválení stavebního záměru. 
Následně proběhlo jednání s VAK a VAS ohledně realizace 
akce – převzetí investorství, poskytnutí dotace a možného 
přímého zadání veřejné zakázky a to i s ohledem realizaci 
veřejné zakázky „Rekonstrukce místní komunikace v 
lokalitě Panšula“. ZO jsou předkládány základní 
dokumenty pro schválení, včetně nabídky a rozpočtu od 
společnosti VAS, a.s., která činí 923 736 Kč bez DPH. Z 
důvodu možnosti zabezpečení zásobování pitnou vodou 
obyvatel v uvedené lokalitě (i pro případnou další 
výstavbu RD) a s ohledem na blížící se realizaci veřejné 
zakázky „Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě 
Panšula“, kterou by o prázdninách měla začít v této 
lokalitě realizovat společnost STRABAG a.s. je ZO 
doporučeno schválit převzetí investorství a zadání veřejné 
zakázky společnosti VAS, a.s. 

Usnesení č. 20/04/2022  
ZO J-M schvaluje veřejnou zakázku s názvem 
„Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“, jejímž 
předmětem je prodloužení vodovodního řadu pro veřejnou 
potřebu v lokalitě Panšula, nacházející se zejména na 

pozemcích p.č.  1362/9, 1478/7, 2352/57, 1478/1 v k.ú. 
Jezeřany, 
a) jako veřejnou zakázku s oslovením, 
b) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 925 
000 Kč bez DPH, 
s tím, že v rámci převzetí investorství mezi Obcí J-M a 
VODOVODY A KANALIZACE ZNOJEMSKO, zájmové 
sdružení obcí, a oprávnění, bude veřejná zakázka zadána 
společnosti VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s. 

Usnesení č. 21/04/2022 
ZO J-M schvaluje podání žádosti o převzetí investorství 
na akci „Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“ a 
současně schvaluje Dohodu o převzetí závazku (převzetí 
investorství) a Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku 
finančního transferu, vše mezi Obcí J-M a VODOVODY A 
KANALIZACE ZNOJEMSKO, zájmové sdružení obcí. 

Ad.07: Stanovení počtu členů zastupitelstva obce pro 
volební období 2022-2026 
Ve dnech 23. a 24. 9. 2022 se uskuteční volby do ZO. ZO 
složeno z členů ZO, jejichž počet na každé volební období 
stanoví ZO nejpozději do 85 dnů přede dnem voleb. ZO při 
stanovení počtu členů zastupitelstva obce přihlédne 
zejména k počtu obyvatel a velikosti územního obvodu 
tak, aby ZO mělo v obci nad 500 do 3000 obyvatel 7 až 15 
členů.  
Členové ZO se vyjádřili, kolik členů by mělo mít příští ZO, 
s odůvodněním jednotlivých návrhů. S hledem na 
skutečnost, že v diskusi se členové ZO neshodli, byly 
předloženy dva návrhy, první aby zůstalo 9 členů a druhý, 
aby došlo ke snížení na 7 s tím, že nejdříve se bude 
hlasovat o prvním návrhu a teprve pokud nebude přijat, 
bude hlasováno o návrhu druhém. ZO první návrh 
neschválilo, ale schválilo až druhý návrh, takže počet 
členů ZO bude 7. 

Návrh usnesení  
ZO J-M stanovuje počet devíti členů Zastupitelstva obce J-
M pro volební období 2022-2026. 

Usnesení č. 22/04/2022  
ZO J-M stanovuje počet sedmi členů Zastupitelstva obce 
J-M pro volební období 2022-2026. 

Ad. 08: Rozpočtové opatření č. 4/2022 a 5/2022 
Rozpočtové opatření č. 4/2022 upravuje v příjmech 
poskytnutí nadačního příspěvku Nadace ČEZ na akci 
„Výsadba u kostela“ (83 000 Kč). Ve výdajích potom 
poskytnutí dotací a darů z rozpočtu obce z rozpočtu pro 
rok 2022 (schválené na minulém zasedání ZO) a zakoupení 
materiálu pro Jednotku SDH. 
Rozpočtové opatření č. 5/2022 upravuje navýšení příjmů 
za poplatek za obecní systém odpadového hospodářství (5 
000 Kč), a doplnění organizační jednotky, pro oddělené 
účtování a to i v případě výdajů, týkající se nadačního 
příspěvku Nadace ČEZ. Dále ve výdajích se jedná o převod 
finančních prostředků na úhradu autorských poplatků v 
rámci projektu „Autorská práva jednoduše“ a „Místní 
rozhlas“. 
S ohledem na finanční náročnost plánovaných akcí, jejichž 
realizace bude probíhat v 2. polovině roku, by bylo vhodné, 
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projednat s bankou možnost poskytnutí úvěru. Do příštího 
zasedání ZO by starosta připravil podklady pro 
odůvodnění tohoto kroku, popř. již konkrétní podmínky 
tak, aby mohl být poskytnutí úvěru schváleno. 

Usnesení č. 23/04/2022  
ZO J-M schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2022, které 
provedl starosta ke dni 31. 5. 2022.  

Usnesení č. 24/04/2022  
ZO J-M schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2022.  

Ad. 11: Diskuse 
V diskusi zaznělo: 
Starosta seznámil ZO s tím, že v pátek 24. 6. 2022 se na 
hřišti uskuteční sportovní Olympiáda malotřídních škol. 

Ad. 12: Ukončení 
Starosta poděkoval členům ZO a přítomným občanům za 
účast, a ukončil zasedání v 20:40 hod.        

Ze zasedání ZO J-M č. 05/2022 
 konaného dne 14. 9. 2022  

Starosta zahájil zasedání ZO v 18:05 hod. Přivítal členy ZO 
a přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo 
řádně svoláno a vyhlášeno. Informace o místě, době a 
navrženém programu zasedání ZO byla zveřejněna na 
úřední desce obecního úřadu od 5. 9. 2022, současně 
způsobem umožňující dálkový přístup a způsobem v místě 
obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. 
Členové ZO byli svoláni elektronickou poštou.  
Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů ZO a zasedání ZO je usnášeníschopné. Je přítomno 7 
členů ZO, omluveni jsou DT, RP z pracovních důvodů. 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a 
ověřovatelů, námitky proti zápisu) 
Starosta seznámil ZO s pořadem jednání. 

Usnesení č. 01/05/2022 
ZO J-M schvaluje následující pořad jednání Zasedání ZO 
J-M č. 05/2022 

01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a 
ověřovatelů, námitky proti zápisu) 
02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce 
03. Zpráva o činnosti 
04. Žádosti občanů a organizací  
05. Nakládání s majetkem 
a) prodej části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (záměr 
ze dne 24. 5. 2022),  
b) prodej části pozemku p.č. 2407 v k.ú. Jezeřany (záměr 
ze dne 20. 7. 2022),  
c) Darovací smlouva, jejímž předmětem je pozemek p.č. 
31/5 v k.ú. Jezeřany, 
d) S m l o u v a o z ř í z e n í v ě c n é h o b ř e m e n e č . : 
ZN-014330065194/001-GPM, s EG.D, a.s. (stavba 
„Jezeřany-Maršovice- has. zbr“) 
06. Projekt „Obytný soubor Horní Loučky, J-M“ 
a) Darovací smlouva, jejímž předmětem jsou pozemky p.č. 
1306/1, 28, 31, 33, 34, 35, 37, 48, 52, 53, 54, 58, 75, 79, 80, 
84 v k.ú. Jezeřany,   
b) Kupní smlouva, jejímž předmětem je stavba „Obytný 
soubor Horní Loučky, J-M“, stavební objekty D402 Veřejné 
osvětlení, D101 Komunikace, sjezdy a ostatní plochy, 
nacházející se na pozemcích p.č. 1306/35, 34 a 28, v k.ú. 
Jezeřany 
07. Spolufinancování sociálních služeb v roce 2022, Město 
Moravský Krumlov, Žádost o poskytnutí individuální 
dotace, Smlouva o poskytnutí účelového finančního 
příspěvku 
08. Poskytnutí úvěru od České spořitelny, a.s. 
09. Projekt „Prodloužení vodovodního řadu v lokalitě Na 
loukách“ 
10. Veřejná zakázka „Oprava fasády MŠ“  
11. Veřejná zakázka „Rekonstrukce místní komunikace v 
lokalitě Panšula“ 
12. Rozpočtové opatření č. 6/2022, č. 7/2022 a č. 8/2022 
13. Diskuse 
14. Ukončení 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly 
zveřejněny na internetových stránkách obce od 8. 7. 2022. 
Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 
Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele 
navrhl SH a MH.  

Usnesení č. 02/05/2022 
ZO J-M schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání ZO J-
M č. 05/2022 Mgr. Svatavu Hájkovou a Milana Hamalu. 

Technická poznámka: 
V 18:10 hod. se dostavil RP, počet přítomných členů ZO je 
8. 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce 

Hospodaření v obecních lesích 
ZO schválilo navýšení prodejní cenu dříví od 1. 1. 2022 pro 
těžbu z obecních lesů. Na základě nabídky a poptávky v 
loňském roce, s ohledem na skutečnosti uváděné 
odborným lesním hospodářem by bylo možné uvažovat o 
dalším zvýšení ceny dřeva.

Školní olympiáda Nástup
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požádala o 1 500 ks vratných omyvatelných kelímků 
včetně přepravek zejména pro pořadatele venkovních akcí 
a pořízení 1 ks automatické myčky, zároveň byl vznesen 
dotaz na možnost pořízení štěpkovače.  

Jednotka SDH 
Dne 19. 8. 2022 starosta (na základě doporučení) podal 
žádost na HSZ ČR o účelovou investiční dotaci pro 
jednotky SDH obcí pro rok 2023, na pořízení nového 
dopravního automobilu (DA) pro jednotku SDH („Pořízení 
nového DA pro JSDH J-M“). Celkové výdaje jsou 
předpokládané ve výši 1 250 000 Kč, maximální výše 
dotace (GŘ HZS) je 450 000 Kč a dále je zde možnost 
spolufinancování z Jihomoravského kraje. V současné 
době je jako DA pro JSDH využíváno vozidlo Ford Tranzit. 
Toto vozidlo bylo pořízeno v roce 2012 se spoluúčastí 
dotace od JMK jako ojeté vozidlo z roku 2006, které bylo 
přestavěno na DA. Jeho současný stav lze hodnotit jako 
neuspokojivý, vozidlo vykazuje známky stáří a jeho 
technické parametry nejsou dostačující pro efektivní 
zásah. 

Podpora kulturních akcí 
Obec dlouhodobě podporuje a spolupodílí se na konání 
tradičních kulturních akcí v obci, kterými jsou 
Cyrilometodějská pouť a Václavské hody. V rozpočtu obce 
pro rok 2022 byly opět vyčleněny finanční prostředky na 
úhradu hudební produkce (vystoupení dechových hudeb). 
Přestože na jednání ZO bylo o tomto jednáno a byl 
vysloven souhlas s podporou těchto akcí, bude vhodné 
tuto podporu deklarovat usnesením.    

Usnesení č. 04/05/2022 
ZO J-M schvaluje úhrady hudební produkce ve výši 25 000 
Kč za každý den konání Cyrilometodějské pouti a 
Václavských hodů, konaných v roce 2022. 

Projekt „Revitalizace Jezeřanské návsi“ 
Dne 30. 8. 2022 proběhl na návsi hydrogeologický 
průzkum ohledně stavu podloží a jeho technických 
parametrů a charakteru a schopnosti hospodařit s 
dešťovými vodami. Dne 31. 8. 2022 se uskutečnila schůzka 
nad projektem ohledně konkrétních návrhů a připomínek 
řešení, v souladu s vypracovanou a schválenou studií. 

Usnesení č. 03/05/2022  
ZO J-M schvaluje prodejní cenu dříví od 1. 10. 2022 pro 
těžbu z lesů Obce J-M takto: 
a) 1 800 Kč za m3 surové kmeny stromů akát a dub 
b) 1 600 Kč za m3 surové kmeny stromů listnaté tvrdé 
ostatní (jasan, javor) 
c) 1 200 Kč za m3 surové kmeny stromů jehličnaté a 
listnaté měkké ostatní (olše, topol, vrba) 
a ukládá starostovi zajistit u dodavatele prací v obecních 
lesích prodej dřeva v těchto cenách od 1. 10. 2022. 

Stání na kontejnery 
Výstavbu kontejnerového stání realizovala společnost 
MIKO Neslovice s.r.o., ve dne 15. až 19. 8. 2022, za cenu 
156 071 Kč, ve stejném termínu realizovala opravu výtluk 
na místních komunikacích a opravy na místní 
komunikace, celkem za 132 616 Kč. 

Počet členů ZO ve volebním období 2022-2026 
Oznámení o počtu volených členů ZO J-M pro volební 
období 2022 – 2026 bylo vyvěšeno na úřední desku dne 23. 
6. 2022. Co se týká voleb do obecního zastupitelstva, které 
se uskuteční ve dnech 23. a 24. 9. 2022, kandiduje celkem 5 
volebních stran s počtem 39 kandidátů. 

Ad 03. Zpráva o činnosti 
Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s 
následující problematikou: 

Účast na jednáních 
26. 8. 2022, 75. členská schůze DSO MK, Rybníky 
Členská schůze projednala zejména dotace Nadace ČEZ na 
pořízení komunální techniky pro obce, prostřednictvím 
DSO. Naše obec pořídila z této dotace kladivový mulčovač 
(informace o jeho pořízení byla ZO poskytnuta na 
minulém zasedání ZO). Pořizovací cena činila 78 750 Kč, 
poskytnutá dotace byla 46 000 Kč a obec bude muset DSO 
poskytnout investiční příspěvek ve výši zbytku ceny 32 
750 Kč. 
Dále byla diskutována problematika dotací OPŽP, týkající 
se nakládání s odpady s tím, že by obce požádaly společně 
prostřednictvím mikroregionu. O tomto dotačním titulu 
bylo ZO informováno prostřednictvím e-mailu dne 8. 8. 
2022. Na základě vyjádření členů ZO a potřeb obce bylo 
rozhodnuto zapojit se do společné žádosti s tím, že obec 

Stání na kontejnery Lokalita Za kostelem

Cyrilometodějská pouť 2022 Slezská beseda
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Ze schůzky vyplynula skutečnost, že samostatně budou 
poptány průzkumné a projekční práce pro zahájení 
obnovy mostků, a právě na základě tohoto závěru obec 
obdržela nabídku, prostřednictvím projektanta, na 
vypracování autorizovaného pasportu - zhodnocení stavu 
a poruch těchto mostů, včetně fotodokumentace a 
předběžného statického posouzení, v termínu do konce 
října 2022, za cenu 36 500 Kč bez DPH. S ohledem na 
bezpečnost občanů a následného řešení možné údržby, 
oprav či celkové rekonstrukce těchto mostů, je důležité 
nechat takovou dokumentaci vypracovat.   

Usnesení č. 05/05/2022 
ZO J-M schvaluje nabídku na vypracování Pasportu mostů 
ve vlastnictví obce, který bude vypracován v rámci 
projektu „Revitalizace Jezeřanské návsi“, za cenu 36 500 
Kč bez DPH. 

Malování v kulturním domě 
Po realizaci akce „Posuvné dveře v KD“, kdy je potřeba 
zapravit jejich usazení a s ohledem na skutečnost, že 
výmalba v KD, není v dobrém stavu, bylo by vhodné 
provést výmalbu kulturního domu.  

Usnesení č. 06/05/2022 
ZO J-M schvaluje realizaci veřejné zakázky s výběrem 
„Malování v KD“, jejímž předmětem je provedení výmalby 
v celém objektu kulturního domu na adrese Jezeřany-
Maršovice 1. 

Splašková kanalizace – oprava těsnění poklopů 
kanalizačních šachet 
Na základě připomínek občanů a žádosti obce, provedl 
provozovatel splaškové kanalizace kontrolu kanalizačních 
šachet, nacházejících se ve státní silnici s ohledem na 
hlučnost při přejetí motorových vozidel přes poklop 
kanalizačních šachet. Bylo zjištěno, že těsnění poklopů 
trpí zejména při přejezdu nákladních aut. S ohledem na 
náročnost a cenu prací, které si musí provozovatel 
objednat u dodavatelské společnosti, bude ve 4 případech 
kdy těsnění je nejvíce poškozené, těsnění vyměněno.   

CETIN – Modernizace telekomunikační infrastruktury 
Dne 21. 7. 2022 se uskutečnila schůzka se zástupcem 
společnosti CETIN a.s. ohledně připojení obce do otevřené 
optické sítě CETIN, zároveň o investici společnosti do 
modernizace tzv. rDSLAMu, který je napojený na páteřní 
optickou síť (rychlost až 250 Mb/s (záleží na vzdálenosti 
od ústředny). Spolupráce by mohla být dlouhodobějšího 
charakteru s postupným vybudováním této optické sítě.  

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 
Nebyly podány a předloženy žádné žádosti. 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) prodej části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice 
(záměr ze dne 24. 5. 2022) 
ZO na svém zasedání dne 27. 4. 2022 schválilo a na úřední 
desce byl dne 25. 5. 2022 zveřejněn záměr na prodej části 
pozemku p.č.1487/3, cca 20 m2, ostatní plocha, v k.ú. 

Maršovice. Dne 3. 6. 2022 obec obdržela Nabídku k záměru 
obce od žadatele Ing. Víta Badina. Žádnou další nabídku či 
připomínky obec neobdržela. Bylo zadáno vyhotovení 
geometrického plánu dle schváleného záměru, při jednání 
na místě byly zjištěny skutečnosti, které jsou předkládány 
ZO k projednání a to formou zaměření a je třeba 
rozhodnout, jak bude obec s uvedeným pozemkem 
nakládat. Dne 9. 8. 2022 byl rovněž objednán znalecký 
posudek a na jeho základě bude stanovena kupní cenu. 
LB oznámil starostovi osobní podjatost ve věci, protože 
žadatel je jeho bratr. 

Usnesení č. 07/05/2022  
ZO J-M schvaluje prodej části obecního pozemku p.č. 
1487/1, o výměře 16 m2, ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, 
Ing. Vítu Badinovi, Jezeřany-Maršovice 232 s tím, že nově 
vzniklý pozemek bude vymezen na základě vyhotoveného 
geometrického plánu v souladu se schváleným zaměřením 
a cena dle znaleckého posudku a kupní smlouva bude 
schválena na dalším zasedání zastupitelstva obce.  

b) prodej části pozemku p.č. 2407 v k.ú. Jezeřany (záměr 
ze dne 20. 7. 2022) 
ZO na svém zasedání dne 22. 6. 2022 schválilo a na úřední 
desce byl dne 20. 7. 2022 zveřejněn záměr na prodej části 
pozemku p.č. 2407, cca 40 m2, ostatní plocha, v k.ú. 
Jezeřany. Dne 31. 8. 2022 obec obdržela Nabídku k záměru 
obce od žadatelů Lukáše Běhavého a Gabriely Hnilicové. 
Žádnou další nabídku či připomínky obec neobdržela. 
Stejně jako v bodě a), bylo zadáno vyhotovení 
geometrického plánu dle schváleného záměru a při 
jednání na místě byly zjištěny skutečnosti, které jsou 
předkládány ZO k projednání, a to formou zaměření a je 
třeba rozhodnout, jak bude obec s uvedeným pozemkem 
nakládat, rovněž byl objednán znalecký posudek. 

Usnesení č. 08/05/2022  
ZO J-M schvaluje prodej části obecního pozemku p.č. 
2407, o výměře 34 m2, ostatní plocha, v k.ú. Jezeřany, 
Lukáši Běhavému, Loděnice 79 a Gabriele Hnilicové, 
Jezeřany-Maršovice 45 s tím, že nově vzniklý pozemek 
bude vymezen na základě vyhotoveného geometrického 
plánu v souladu se schváleným zaměřením a cena dle 
znaleckého posudku a kupní smlouva bude schválena na 
dalším zasedání zastupitelstva obce. 

c) Darovací smlouva, jejímž předmětem je pozemek p.č. 
31/5 v k.ú. Jezeřany  
Obec obdržela nabídku od společnosti AGROSPOL, spol. s 
r.o. na darování pozemku p.č. 31/5 v k.ú. Jezeřany. 
Pozemek se nachází v lokalitě Dolní loučky, v 
bezprostřední blízkosti obecního pozemku p.č.  1491/3 v 
k.ú. Jezeřany na kterém má záměr vybudovat inženýrské 
sítě a místní komunikaci společnost KAPA WOOD – CZ 
s.r.o. k vlastním pozemkům na kterých plánuje vybudovat 
8 rodinných domů. Společnost AGROSPOL, spol. s r.o., 
pozemek, který bude dotčen výstavbou, nabízí obci jako 
dar  a  je vhodné nabídku přijmout. 

Usnesení č. 09/05/2022  
ZO J-M schvaluje darovací smlouvu mezi Obcí Jezeřany-
Maršovice jako obdarovanou a společností AGROSPOL, 
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spol. s r.o. jako dárcem, jejímž předmětem daru je 
pozemek p.č. 31/5 o výměře 21 m2, orná půda, v k.ú. 
Jezeřany. 

d ) S m l o u v a o z ř í z e n í v ě c n é h o b ř e m e n e č . : 
ZN-014330065194/001-GPM, s EG.D, a.s. (stavba „J-M – 
has. zbr“) 
K předpokládané stavbě hasičské zbrojnice na pozemku 
p.č. 1475 v k.ú. Maršovice byla realizována přípojka NN a 
rozsah věcného břemene byl vymezen dne 31. 3. 2022 
geometrickým plánem č. 125/2022. Zřízení přípojky NN 
umožní připojení základní školy (č.p. 143) a obecních bytů 
(č.p. 144) podzemním kabelovým vedením.  

Technická poznámka: 
V 19:05 hod. se dostavil DT, počet přítomných členů ZO je 
9. 

Usnesení č. 10/05/2022  
ZO J-M schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: 
ZN-014330065194/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž 
předmětem je realizace stavby „J-M - has. zbr“. 

Ad.06: Projekt „Obytný soubor Horní Loučky, J-M“ 
a) Darovací smlouva, jejímž předmětem jsou pozemky p.č. 
1306/1, 28, 31, 33, 34, 35, 37, 48, 52, 53, 54, 58, 75, 79, 
80, 84 v k.ú. Jezeřany 
ZO se dlouhodobě zabývalo a jednalo ohledně výstavby 
rodinných domů dle Územní studie Horní loučky v dané 
lokalitě. Dovršením spolupráce a podpory výstavby 
rodinných domů v lokalitě Horní loučky a tak uplatnění 
zájmů a záměrů obce v území, předpokládá rozhodnout o 
dokončení podpory ve věci stavby Obytný soubor Horní 
Loučky, Jezeřany-Maršovice, D 101 Komunikace, sjezdy a 
ostatní plochy, D301 Kanalizace splašková-přípojky, D 302 
Dešťová kanalizace, D303 Vodovod-přípojky, D402 Veřejné 
osvětlení (dále jen „STAVBA II.“). 
Na základě diskuse a připomínek členů ZO, týkající se 
průběžného poskytování finančního příspěvku s ohledem 
na dokončení a kolaudaci stavby „STAVBA II.“, ZO  
pověřilo a uložilo starostovi, aby jednal ohledně 
poskytnutí finančního příspěvku, převodu stavby a 
pozemků do vlastnictví obce a připravil podklady (dohody 
a smlouvy) týkající se STAVBY II.  
Vlastní realizace výše uvedeného předpokládá, že veřejné 
pozemky (na kterých budou umístěny inženýrské sítě) a 
které budou sloužit všem občanům, je jejich bezplatný 
převod na obec a příspěvek obce ve výši 20% nákladů 
STAVBY II. bude realizováno tak, že obec tuto stavbu, s 
kupní cenou ve výši 20 % těchto nákladů. Jednotlivé kroky 
jsou rozděleny dle jednotlivých právních aktů. 
ZO je předkládán návrh darovací smlouvy, kdy obec je 
obdarovaným a dárcem jsou vlastníci pozemků (členové 
SPOLKU) a předmětem daru jsou pozemky, na kterých 
bude dílo realizováno, a tyto pozemky budou součástí 
veřejného prostranství. Jedná se celkem o 16 pozemků o 
celkové výměře 3270 m2. Tato smlouva bude uzavřena 
před smlouvou kupní, což bude garantovat vlastnictví 
pozemků obcí. 
Navrhovaným postupem budou bezplatně na obec 
převedeny pozemky, na kterých budou vybudovány 

inženýrské sítě a které budou součástí veřejného 
prostranství. Budou sloužit nejenom vlastníkům pozemků 
(budoucím stavebníkům rodinných domů v lokalitě), ale 
zároveň všem občanům a zároveň bude umožněn veřejný 
přístup do lokality Horní Loučky, kde dle schválené 
Územní studie Horní Loučky, Jezeřany, bude možno v 
budoucnosti realizovat výstavbu dalších rodinných domů 
a tak umožnit další rozvoj obce. 

Usnesení č. 11/05/2022 
ZO J-M 
a) schvaluje přijetí daru, kdy obdarovaným je Obec J-M a 
dárcem jsou vlastníci pozemků, kdy předmětem daru jsou  
pozemky p.č. 1306/1 o výměře 108 m2, p.č. 1306/28 o 
výměře 310 m2, p.č. 1306/31 o výměře 116 m2, p.č. 
1306/33 o výměře 178 m2, p.č. 1306/34 o výměře 809 m2, 
p.č. 1306/35 o výměře 1178 m2, p.č. 1306/37 o výměře 109 
m2, p.č. 1306/48 o výměře 78 m2, p.č. 1306/52 o výměře 40 
m2, p.č. 1306/53 o výměře 65 m2, p.č. 1306/54 o výměře 29 
m2, p.č. 1306/58 o výměře 40 m2, p.č. 1306/75 o výměře 65 
m2, p.č. 1306/79 o výměře 80 m2, p.č. 1306/80 o výměře 28 
m2, p.č. 1306/84  o výměře 27 m2, vše orná půda, v k.ú. 
Jezeřany, 
b) ukládá starostovi připravit a vypracovat návrh 
darovací smlouvy podle bodu a) a tuto darovací smlouvu 
uzavřít. 

b) Kupní smlouva, jejímž předmětem je stavba „Obytný 
soubor Horní Loučky, J-M“, stavební objekty D402 
Veřejné osvětlení, D101 Komunikace, sjezdy a ostatní 
plochy, nacházející se na pozemcích p.č. 1306/35, 34 a 28, 
v k.ú. Jezeřany 
ZO je předkládán návrh kupní smlouvy, kdy kupujícím je 
Obec J-M a prodávajícím je SPOLEČENSTVÍ VLASTNÍKŮ 
POZEMKŮ HORNÍ LOUČKY, Z.S., předmětem koupě je 
stavba „Obytný soubor Horní Loučky, J-M“, stavební 
objekty D402 Veřejné osvětlení, D101 Komunikace, sjezdy 
a ostatní plochy, nacházející se na pozemcích p.č. 1306/35, 
1306/34 a 1306/28 v k.ú. Jezeřany, za kupní cenu 1 407 028 
Kč, která bude zaplacena ve dvou stejných splátkách, kdy 
první splátka bude zaplacena do 15-ti dnů po té, co 
prodávající uzavře se zhotovitelem stavby protokol o 
odevzdání a převzetí dokončeného díla a originál předloží 
kupujícímu a druhá splátka bude zaplacena do 15-ti dnů 
po té, co nabude právní moci rozhodnutí o kolaudaci 
stavby. 
Částka 1 407 028 Kč představuje 20% nákladů stavby 
STAVBA II. Rozdělení kupní ceny na dvě splátky, které 
budou uhrazeny v přesně daných termínech, zajistí, že 
finanční prostředky obce budou vydány v době dokončení 
díla. 

Usnesení č. 12/05/2022 
ZO J-M 
a) schvaluje koupi, kdy kupujícím je Obec J-M a 
prodávajícím je SPOLEČENSTVÍ VLASTNÍKŮ POZEMKŮ 
HORNÍ LOUČKY, Z.S., IČO: 09611215, se sídlem J-M 314, 
kdy předmětem koupě je stavba „Obytný soubor Horní 
Loučky, J-M“, stavební objekty D402 Veřejné osvětlení, 
D101 Komunikace, sjezdy a ostatní plochy, nacházející se 
na pozemcích p.č. 1306/35, 1306/34 a 1306/28 v k.ú. 
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Jezeřany, za kupní cenu 1 407 028 Kč, která bude zaplacena 
ve dvou stejných splátkách, kdy první splátka bude 
zaplacena do 15-ti dnů po té, co prodávající uzavře se 
zhotovitelem stavby protokol o odevzdání a převzetí 
dokončeného díla a originál předloží kupujícímu a druhá 
splátka bude zaplacena do 15-ti dnů po té, co nabude 
právní moci rozhodnutí o kolaudaci stavby, popř. vydání 
kolaudačního souhlasu - povolení příslušného správního 
orgánu o užívání stavby, 
b) ukládá starostovi připravit a vypracovat návrh kupní 
smlouvy podle bodu a) a tuto kupní smlouvu uzavřít. 

Ad.07: Spolufinancování sociálních služeb v roce 2022, 
Město Moravský Krumlov, Žádost o poskytnutí 
individuální dotace, Smlouva o poskytnutí účelového 
finančního příspěvku 
Dne 11. 7. 2022 obdržela obec žádost od Města Moravský 
Krumlov ohledně řešení spolufinancování sociálních 
služeb ve SO ORP Moravský Krumlov pro rok 2022. 
Výpočet podílů obcí v regionu (stejně jako v předchozích 
letech), je založen na principu solidárním dle počtu 
obyvatel v obci (údaje k datu 1. 1. 2022) a vypočítané 
částky 32,514 Kč/1 osobu/rok (výpočet vychází z 
poskytnuté dotace v návaznosti na počet klientů 
evidovaných dle příslušnosti k obcím ve SO ORP).  
ZO je předkládán uvedený Dopis a Žádost o poskytnutí 
individuální dotace z rozpočtu obce na rok 2022, včetně 
příloh.  

Usnesení č. 13/05/2022 
ZO J-M schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelového 
finančního příspěvku mezi Obcí J-M a Městem Moravský 
Krumlov, jejímž předmětem je poskytnutí podílu obce na 
spolufinancování sociálních služeb ve správním obvodu 
obce s rozšířenou působností pro rok 2022 ve výši 25 458 
Kč. 

Ad. 08: Poskytnutí úvěru od České spořitelny, a.s. 
Obec se v tomto roce rozhodla realizovat několik projektů 
a veřejných zakázek, na které byly vyčleněny finanční 
prostředky v rámci rozpočtu obce pro rok 2022, ale 
zároveň v rámci rozpočtu byly využity finanční prostředky 
z přebytku hospodaření let minulých. 
V průběhu roku bylo jednáno o dalších projektech a 
veřejných zakázkách, byly schváleny a vyčleněny finanční 
prostředky v rámci rozpočtu, ale s ohledem na současnou 
ekonomickou situaci a rozpracovanost projektů a 
veřejných zakázek, je rozpočet obce napnutý a finanční 
situace obce komplikovaná.  
Proto starosta jednal ohledně možnosti poskytnutí úvěru s 
Českou spořitelnou, a.s. a předběžně projednal možnost 
úvěru ve výši 1 500 000 Kč s tím, že možnost čerpání úvěru 
by byla do 30. 6. 2023, splácení pak od července 2023 do 
června 2026, s výší splátky cca 42 000 Kč měsíčně, se 
sazbou fixní 6,32 % p.a., popř. sazba FLOAT cca 1M 
PRIBOR + 0,16 %  p.a. Dojednání možnosti čerpat úvěr ve 
výši 1 500 000 Kč až do 30. 6. 2022, může při současné 
ekonomické situaci a finančních možnostech obce, zajistit, 
aby obec dostála svým závazků a koncem roku, popř. 
začátkem roku se nedostala do komplikované finanční 
situace.  

Usnesení č. 14/05/2022 
ZO J-M 
a) schvaluje přijetí investičního úvěru, na základě cenové 
nabídky ze dne 12. 9. 2022, od společnosti Česká 
spořitelna, a.s., Olbrachtova 1929/62 140 00 Praha, IČO: 
45244782, kdy předmětem je poskytnutí úvěru ve výši 1 
500 000 Kč, s čerpáním do 30. 6. 2023, dobou splatnosti do 
30. 6. 2026, s měsíční splátkou 41 667 Kč, s úrokovou 
sazbou FIX po celou dobu 6,32 % p.a., za účelem krytí 
investičních potřeb obce,  
b) ukládá starostovi uzavřít a podepsat smlouvu o 
poskytnutí úvěru se společností Česká spořitelna, a.s. 

Ad. 09: Projekt „Prodloužení vodovodního řadu v lokalitě 
Na loukách“ 
ZO svým usnesením č. 19/01/2022 ze dne 23. 2. 2022 
schválilo veřejnou zakázku s názvem „Prodloužení 
vodovodního řadu v lokalitě Na loukách“, jejímž 
předmětem je prodloužení vodovodního řadu pro veřejnou 
potřebu v lokalitě Na loukách, nacházející se zejména na 
pozemcích p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice a p.č. 2352/13 v 
k.ú. Jezeřany, jako veřejnou zakázku s oslovením, s 
předpokládanou hodnotou 500 000 Kč s tím, že 
poptávkové řízení a jeho vyhodnocení provede starosta 
spolu s místostarostou.  Na zasedání ZO dne 30. 3. 2022 
vzalo ZO na vědomí, že na základě uzavření Dohody o 
převzetí závazku ze dne 21. 12. 2021 a z ní vyplývající 
předání a převzetí investorství (veškerá práva a 
povinnosti), bude poptávkové řízení provádět ZSO 
VODOVODY A KANALIZACE ZNOJEMSKO a jeho výsledky 
budou předloženy ke schválení ZO. 
Nyní jsou ZO předkládány základní dokumenty pro 
schválení, včetně jednotlivých nabídek s tím, že 
nejvhodnější nabídku předložila společnost VAS, a.s., která 
činí 668 952, 58 Kč bez DPH. 
Vzhledem k tomu, že máme podepsanou Smlouvu o 
poskytnutí dotace ve výši skutečných nákladů (předpoklad 
je 500 000 Kč) a nabídková cena je vyšší a spolu s doposud 
neuhrazenou cenou za projekční (39 000 Kč) a inženýrské 
činnosti (24 000 Kč) dosahují náklady výše 731 922,58 Kč, 
které bude muset obec ZSO uhradit, na základě výzvy ZSO 
k úhradě výše dotace dle celkových nákladů stavby, tj. v 
částce 731 922,58 Kč. 
S ohledem na skutečnost, že k této veřejné zakázce nebyl 
vyhotoven položkový rozpočet, došlo k časové prodlevě a 
v průběhu roku se zásadním způsobem změnila 
ekonomické situace v oblasti dodavatelsko-odběratelských 
vztahů a cen materiálů, došlo ke zvýšení nákladů na 
realizaci stavby.   

Usnesení č. 15/05/2022 
ZO J-M schvaluje ve věci veřejné zakázky „Prodloužení 
vodovodního řadu v lokalitě Na loukách“ na základě 
provedeného poptávkového řízení, nejvhodnější nabídku 
ve výši 668 922,58 Kč bez DPH a souhlasí s vybraným 
dodavatelem společností VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ 
SPOLEČNOST, a.s., která předložila nejvhodnější nabídku. 

Usnesení č. 16/05/2022 
ZO J-M schvaluje ve věci veřejné zakázky „Prodloužení 
vodovodního řadu v lokalitě Na loukách“ na základě 
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Smlouvy o poskytnutí dotace (finančního transferu) ze 
dne 21. 11. 2021, výši úhrady skutečných celkových 
nákladů stavby ve výši 731 922,58 Kč, což je cena díla 
včetně projekční a inženýrské činnosti. 

Ad. 10: Veřejná zakázka „Oprava fasády MŠ“ 
Ve věci stavby „Oprava fasády MŠ“ bylo dne 30. 6. 2022 
zhotoviteli předáno staveniště a v průběhu července 2022 
byly zahájeny stavební práce na opravě fasády mateřské 
školy. Stavební práce probíhaly bez větších problémů, 
několikrát však byly přerušeny pro déšť. 

Vlastní realizace si vynutila několik změn oproti 
projektové dokumentaci. ZO je předkládán položkový 
rozpočet, ze kterého je zřejmé, že se jednalo zejména o 
příplatek za nátěr, provádění úprav na opravě, nátěru a 
zasklívání balkónu školního bytu a také vyhotovení nápisu 
na budově ZŠ (v souvislosti s nápisem na budově MŠ), 
celkem se jedná o navýšení o cca 65 000 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 17/05/2022  
ZO J-M pověřuje starostu ve věci realizace akce „Oprava 
fasády MŠ“, aby jednal s dodavatelem KEMOstav s.r.o a 
rozhodl o změně a rozšíření díla nad sjednaný rámec díla, 
popřípadě uzavření Dodatku ke smlouvě o dílo ze dne 23. 
3. 2022 tak, aby se cena díla nezvýšila o více jak 15 %. 

Ad. 11: Veřejná zakázka „Rekonstrukce místní 
komunikace v lokalitě Panšula“ 
Ve věci stavby „Prodloužení vodovodního řadu Jezeřany“ a 
stavby „Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě 
Panšula“ bylo dne 22. 7. 2022 předáno staveniště 
zhotoviteli společnosti VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ 
SPOLEČNOST, a.s., (VAS, a.s.) resp. společnost STRABAG, 
a.s. Společnost STRABAG, a.s. ve věci prodloužení 
vodovodního řadu, prováděl jako subdodavatel výkopové 
práce pro VAS, a.s.  
Vlastní realizace stavby prodloužení vodovodního řadu 
byla ukončena dne 16. 8. 2022 připojením k vodovodnímu 
řadu. Celkové náklady by se měly skládat z nákladů na 
realizaci (923 735 Kč), za projekční práce (60 000 Kč) a 
inženýrské činnosti (39 000 Kč), takže obec bude muset 
ZSO uhradit, na základě výzvy ZSO k úhradě výše dotace 
dle celkových nákladů stavby, tj. v částce 1 022 735,73 Kč. 
Ve věci stavby „Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě 
Panšula“ byla dne 1. 8. 2022 podepsána příkazní smlouva, 

týkající se technického dozoru stavby s Ing. Boris Biely. 
Společnost STRABAG, a.s. postupně realizuje dílo.  
Dne 3. 8. 2022 se uskutečnilo setkání s občany bydlícími v 
dané lokalitě, ohledně uplatnění návrhů a připomínek ke 
zřízení sjezdů k nemovitostem a případného rozšíření díla 
nad rámec smlouvy, s ohledem na skutečnost, že by bylo 
vhodné opravit (rekonstruovat) a pokračující část místní 
komunikace, mimo rámec projektové dokumentace. V 
současné době byla provedena dešťová kanalizace, do 
které bude odvodněna vozovka, probíhá odstranění 
horniny z pláně a její zhutnění. V následujících dnech 
budou pokládány obrubníky. Zároveň je s dodavatelem 
jednáno ohledně změny konstrukce komunikace a o 
změně (zmenšení či vynechání výhybny). 
Výhybna je v projektu uvedena o velikosti 3x30 m s 
nájezdem 6 + 6 m, zasahuje do soukromého pozemku, po 
konzultaci se stavebním dozorem a projektantem a 
majitelem pozemku, je navrhováno její zmenšení na 
maximálně 2x15m, s nájezdem 3 + 3, tak aby byla 
umístěna na obecním pozemku.  

Co se týká uvedených víceprací ohledně trubního vedení a 
zejména zemních prací, jedná se o skutečnost, že tyto 
položky nebyly v rozpočtu SOD uvedeny. V rozpočtu chybí 
trubní vedení o délce 50 metrů, z toho 25 m DN 300 a 25 m 
DN 500, dále je v rozpočtu počítáno pouze s výkopkem 0,2 
m, ale skladba komunikace je 0,55 m a uložení příslušné 
množství zeminy na skládku, včetně poplatku za uložení v 
rozpočtu chybí.  Tyto vícepráce jsou za 656 370,75 Kč bez 
DPH.  
V případě rozšíření stavby, se tak jedná o pokračování té 
samé místní komunikace (6c) od domu č.p. 265 s odbočkou 
k domu č.p. 288 a pokračováním až ke křižovatce mezi 
domy č.p. 47 a 48.  Rozšíření stavby by se nacházelo na 
dotčených pozemcích p.č. 1362/6, 1478/7 a 1491/1 v k.ú. 
Jezeřany, cca o délce 120 m a šířce 4m. S ohledem na 
zájem obce o celkové dokončení komunikace v této 
lokalitě, bylo jednáno s dodavatelem, který obci předložil 
nabídku spolu s výkazem výměr pro rozšíření díla nad 
rámec uvedený ve smlouvě, s tím, že se jedná o rozšíření v 
ceně 1 201 969 Kč bez DPH. Celkové náklady stavby pak 
činí 4 338 754,61 Kč bez DPH, což představuje navýšení 
ceny díla celkem o 75 %, z toho vícepráce 26% a rozšíření 
díla 49 %. 

MŠ Nová fasáda

MK PANŠULA Zemní práce
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Usnesení č. 18/05/2022  
ZO J-M schvaluje ve věci veřejné zakázky „Rekonstrukce 
místní komunikace v lokalitě Panšula“, na základě zájmu a 
poptávky obce, časové a místní souvislosti s realizací 
stavby a nabídky předložené zhotovitelem, uzavření 
Dodatku ke smlouvě o dílo ze dne 23. 3. 2022 se 
zhotovitelem společností STRABAG, a.s., jehož 
předmětem bude změna - vícepráce ohledně trubního 
vedení kanalizace a zemních prací a rozšíření díla nad 
sjednaný rámec - rekonstrukci dalšího úseku místní 
komunikace v lokalitě Panšula, za nabídkovou cenu 1 858 
339,75 Kč bez DPH, celkem za 4 338 754,61 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 19/05/2022   
ZO J-M pověřuje starostu ve věci realizace veřejné 
zakázky „Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě 
Panšula“, aby jednal s dodavatelem STRABAG, a.s., a 
rozhodl o změně a rozšíření díla nad sjednaný rámec díla i 
po uzavření Dodatku ke smlouvě o dílo ze dne 23. 3. 2022 
tak, aby se celková cena díla nezvýšila o více jak 10 %. 

Ad. 12: Rozpočtové opatření č. 6/2022, č. 7/2022 a č. 
8/2022 
RO č. 6/2022 upravuje v příjmech přijetí dotace od JMK na 
akci „Dovybavení JSDH“ (69 000 Kč). Ve výdajích potom 
navýšení úroků úvěru na akci „Splašková kanalizace“ (+ 55 
000 Kč), kontrolu dětských hřišť (+ 1 300 Kč), rozúčtování 
dotace JMK a pořízení zásahového SW GINA 2 pro JSDH 
(17 500 Kč). 
RO č. 7/2022 upravuje poskytnutí kompenzačního bonusu 
(+ 1 700 Kč), dotace na volby (32 000 Kč), přeúčtování 
dotace JMK „Dovybavení JSDH“. Dále ve výdajích se jedná 
o navýšení za pohonné hmoty na údržbu VP (+ 11 700 Kč), 
služby pro JSDH - školení a data pro GINA (+ 3 000 Kč), 
rozúčtování dotace voleb do ZO. 
RO č. 8 upravuje dle předpokládaného vývoje a výběru 
daní, navýšení daňových příjmů o 1 200 000 Kč. Ve 
výdajích se jedná zejména o navýšení na vícepráce a 
rozšíření akce „Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě 
Panšula“ a odkoupení místní komunikace v lokalitě Horní 
loučky, finančního příspěvku VAK Znojemsko na realizaci 
akcí „Prodloužení VŘ Na loukách“ a „Prodloužení VŘ 
Jezeřany“ a spoluúčasti obce na pořízení techniky v rámci 
dotací – „Dovybavení JSDH“, pořízení mulčovače od 
Nadace ČEZ prostřednictvím DSO MK. Další výdaje jsou na 
pořízení Pasportu mostů a vymalování KD. 
Úvěr bude do rozpočtu začleněn po podpisu úvěrové 
smlouvy.    

Usnesení č. 20/05/2022  
ZO J-M schvaluje Rozpočtové opatření č. 6/2022, které 
provedl starosta ke dni 29. 7. 2022.  

Usnesení č. 21/05/2022  
ZO J-M schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2022, které 
provedl starosta ke dni 31. 8. 2022.  

Usnesení č. 22/05/2022  
ZO J-M schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2022. 

Ad. 11: Diskuse 
V diskusi zaznělo: 
DT vznesl dotaz ohledně vlastnictví třešňového sadu za 
školním areálem a navrhl, aby ZO pověřilo starostu, aby 
požádal o jeho převedení do vlastnictví obce. 
Starosta uvedl, že se jedná o pozemek p.č. 1459/2 v k.ú. 
Maršovice, pozemek je ve vlastnictví státu, v zastoupení 
Státní pozemkový úřad a v minulosti již obec o koupi 
pozemku projevila zájem, ale bylo ji sděleno, že v tomto 
případě nemá obec žádné přednostní právo než jiný 
zájemce.   
Usnesení č. 23/05/2022  
ZO J-M pověřuje starostu, aby ohledně pozemku p.č. 
1459/2, v k.ú. Maršovice, jednal o převodu tohoto pozemku 
do vlastnictví obce.  

RP se dotázal na to, jaký bude další postup ohledně nové 
požární zbrojnice. 
Starosta uvedl, že v příštím roce by bylo vhodné prověřit, 
zda pozemky vedle sportovního areálu jsou pro výstavbu 
vhodné a nechat znovu zpracovat projektovou 
dokumentaci pro územní řízení. V této souvislosti zmínil, 
zda by nebylo možné použít studii vypracovanou Ing. arch. 
Jaroslavem Poláčkem. 
RP uvedl, že v případě výstavby v této lokalitě se přiklání k 
tomu, aby stavba byla co nejjednodušší a sloužila zejména 
k umístění techniky a materiálu. 
MS(o) upozornil na skutečnost, že obec vlastní v lokalitě 
Horní loučky pozemek o výměře více jak 1 000 m2 a zda by 
nebylo vhodné ho využít na výstavbu požární zbrojnice, 
resp. ho prodat a finanční prostředky nepoužít na 
zakoupení pozemku v lokalitě Sekery (kde má stát požární 
zbrojnice), resp. k zakoupení třešňového sadu.   

Ad. 12: Ukončení 
Starosta poděkoval členům ZO a přítomným občanům za 
účast, a ukončil zasedání ve 21:10 hod.                                                                        
                   
                                    

Použité iniciály členů ZO: 
Lukáš Badin (LB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Mgr. Petr Eckl (PE), 
Mgr. Svatava Hájková (SH), Milan Hamala (MH), Ing. 
Martin Hladůvka (MaH), Radek Podhrázký (RP), Ing. Petr 
Slavík (starosta), Ing. David Tesař (DT).  

Poznámka redakce: 

Texty  „Ze zasedání ZO …“ mají pouze informativní charakter 
a jsou redakčně kráceny. Konkrétní zápisy ze zasedání ZO 
jsou k dispozici k nahlédnutí na obecním úřadě a zveřejněny 
na internetových stránkách obce 
http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/zapisy-a-
usneseni-2022/index.php 

http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/zapisy-a-usneseni-2022/index.php
http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/zapisy-a-usneseni-2022/index.php
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Zpátky do školy  
Prázdniny utekly jako voda a základní a mateřská škola je 
znovu plná dětského smíchu.   

Léto bylo ve znamení změn, a to jak personálních, tak 
organizačních… Do předčasného důchodu odešla ředitelka 
ZŠaMŠ paní Květoslava Bílová, která škole po dlouhá léta 
věnovala nejen svůj čas, energii, ale i své srdce. Je mi 
velkou ctí pokračovat v její práci a zároveň cítím velkou 
zodpovědnost za důvěru.  

Do první třídy nám nastoupilo 12 žáčků, kteří se zájmem 
objevují kouzlo knih, písmen a číslic. Jejich třídní 
učitelkou je Blanka Heikenwälderová.  
Nastoupila nová učitelka Kateřina Novosadová, která je 
třídní učitelkou třetího a pátého ročníku. Ve čtvrtém 
ročníku bude vypomáhat paní asistentka Lenka 
Bartoníková. Spolu s třídní paní učitelkou pro druhý a 
čtvrtý ročník Milanou Pelajovou tvoří sehraný tým. 
Družinu povede zkušená paní vychovatelka Helena 
Vinklerová. V mateřské škole doplnila pedagogický 
kolektiv asistentka slečna Kristýna Vokurková. Celkem 
máme 42 žáků v základní škole a 39 dětí v mateřské škole. 

Během srpna se nám podařilo ze skladu s výtvarnými 
potřebami vytvořit novou menší třídu, která slouží jako 
kabinet AJ. Nově pro děti je k dispozici ranní družina, 
abychom aspoň trochu ulehčily pracujícím rodičům 
odchod do práce. Pracujeme na zprovoznění EDOOKITU 
pro snadnější a efektivnější komunikaci mezi rodiči a 
školou. 

Spolupracujeme se SVČ Horizont, SVČ Miroslav a SVČ 
Moravský Krumlov. Nabídka zájmové činnosti je 
rozmanitá a vybere si každý. Je důležité, aby děti trávily 
čas smysluplně.  Do budoucna nás čekají různé akce, o 
kterých Vás budeme průběžně informovat. Pevně věřím, že 
spolu zažijeme nezapomenutelné okamžiky.  

Na závěr bych ráda poděkovala všem zaměstnancům ZŠ a 
MŠ, kteří pomáhají vytvářet příjemnou rodinnou 
atmosféru. Velké díky patří také rodičům za jejich 
vstřícnost a pochopení, panu Pavlu Musilovi za pomoc při 
instalaci tabule ve třídě, při opravě botníků v šatnách 
apod., zaměstnancům obce za pomoc při stěhování 
kabinetu, panu starostovi za podporu a uvítání prvňáčků.   

Mgr. Natalija Kubešová 

ZE ŠKOLNÍCH LAVIC

ZŠ Zahájení školního roku
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VÁCLAVSKÉ HODY
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Autorkou fotografií v galerii „VÁCLAVSKÉ HODY“ je  
Petra Slavíková
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800 let od smrti moravského markraběte Vladislava 
Jindřicha  

V letošním roce si Morava připomenula výročí neprávem 
opomíjené osobnosti českého knížete a druhého 
moravského markraběte Vladislava Jindřicha. V médiích se 
jen letmo objevila zpráva o zádušní bohoslužbě na 
Velehradě a na přelomu srpna a září připomněla tohoto 
vynikajícího Přemyslovce dvoudenní konference, která se 
konala v nově opravených prostorách tzv. Staré školy v 
Louce u Znojma. Není to mnoho, alespoň ne tolik, kolik by 
si osobnost jeho významu zasloužila. Chceme tedy 
alespoň ve zkratce doplnit pomyslné „manco“ znalostí 
naší moravské historie a následující řádky věnovat nejen 
Vladislavu Jindřichovi, ale i počátkům markraběcí Moravy. 

Mladší bratr knížete Bedřicha a prvního dědičného 
českého krále Přemysla Otakara I. se narodil z manželství 
druhého českého krále Vladislava a jeho manželky Judity 
Durynské. Mládí prožil v době rozepří mezi Přemyslovci, 
které byly tolik typické pro období končících staletí 
(připomeňme krizi přemyslovské rodiny kolem r. 1000, 
nebo rozepře mezi syny krále Vratislava I. a jejich 
příbuznými kolem r. 1100). Běh událostí tedy začněme 
sledovat v roce 1172, kdy se král Vladislav II. vzdal vlády 
ve prospěch svého nejstaršího syna Bedřicha a odešel do 
ústraní premonstrátského kláštera na Strahově (zemřel 18. 
1. 1174). Tento krok se však nesetkal s uznáním císaře 
Fridricha Barbarossy, který českým knížetem ustanovil 
Oldřicha, syna Soběslava I., bratrance krále Vladislava. Ten 
se ovšem vlády neujal a zřekl se knížecího stolce ve 
prospěch svého bratra Soběslava II. (vládl 1173-1178), 
proslulého „selského knížete“, který prý nedůvěřoval 
mocným velmožům a raději se obklopoval lidmi 
neurozenými. Jeho vláda nebyla šťastná. Pustil se do války 
s rakouským vévodou o území českého Vitorazska (území 

kolem dolnorakouského města Weitra), brzy proti němu 
však vystoupil papež a jeho vzdálený moravský příbuzný, 
brněnský a znojemský kníže Konrád Ota, o němž ještě 
uslyšíme. Soběslav nakonec ztratil i císařovu přízeň a 
knížecí trůn udělil císař Bedřichovi, kterému jej před 
čtyřmi lety odňal. K trůnu se ovšem Bedřich musel 
probojovat sám. Měl štěstí. Čeští předáci totiž poté, co 
Bedřich s vojskem vpadl do země, opustili Soběslava II. a 
přidali se na stranu císařova chráněnce. Soběslava se tedy 
zbavil, ovšem na Moravě našel mocného a schopného 
protivníka v právě již zmíněném Konrádu Otovi, který byl 
částí českých předáků vynesen na knížecí stolec v Praze. 
Do nepříznivé situace se však opět vložil císař Barbarossa 
a v roce 1182 pozval znesvářené Přemyslovce na říšský 
sněm do Řezna. Atmosféru setkání s císařem umocnily prý 
tehdy katovské sekyry, kterými byl „vyzdoben“ jednací sál. 
Bedřich byl potvrzen českým knížetem a Konrád Ota se 
vracel na Moravu jako její lenní pán a první markrabě, 
přímo podřízený císaři, tedy nezávislý na Praze. Rozdělení 
českých zemí do dvou relativně samostatných celků bylo 
nebezpečným precedentem. Bedřich tento krok považoval 
za osobní prohru a všemožně se snažil svému moravskému 
příbuznému pomstít. Osudným se stal rok 1185. Bedřich 
uskutečnil dvojí tažení na Moravu. Při prvním na vrcholu 
léta bylo popleněno Znojemsko a Bítovsko. Oslabený 
Konrád Ota měl podlehnout při tažení druhém na sklonku 
roku. Bedřich postavil do čela svého vojska mladšího 
bratra Přemysla, budoucího Přemysla Otakara I. Vojska 
rivalů se střetla na staré zemské stezce u Loděnic v krvavé 
bratrovražedné bitvě 10. prosince. Z kruté řeže, jejíž 
řinčení zbraní a válečný povyk děsil, jak píše milevský 
opat Jarloch, i sestry premonstrátky v Dolních Kounicích, 
však nevzešel jasný vítěz. O rok později se Konrád Ota s 
Bedřichem sešli ve středočeském Kníně, aby spolu uzavřeli 
dohodu na setrvání stávajícího stavu – Bedřich i nadále 
vládne v Čechách a Konrád Ota na Moravě. 

O rok později je v Bedřichově listině pro vyšehradskou 
kapitulu poprvé ve svědečné řadě zmíněn Vladislav 
Jindřich. Tehdy mu mohlo být něco přes dvacet let a měl 
za sebou trpkou zkušenost rodinných rozporů. Je více než 
pravděpodobné, že se jako mladší bratr knížat účastnil i 
onoho tažení na Moravu z konce roku 1185, o tom 
koneckonců vypovídá i svědectví listin. O tom však 
později.  

V roce 1189 Bedřich zemřel a Konrád Ota se konečně 
dočkal toužebně očekávaného pražského stolce. Čechy a 
Morava byly opět spojeny, přičemž Morava si dle práva 
ponechala v rámci českého soustátí až do konce 1. světové 
války svébytné postavení. Nejvýznamnějším krokem 
nového panovníka bylo vydání tzv. Statut Konráda Oty, 
kterým bylo velmožům a knížecím družiníkům zaručeno 
pokojné a dědičné držení právem získaných statků a 
úřadů. Definitivně tak byla potvrzena šlechta, jako 
společenský stav s významným politickým vlivem a 
hospodářským zázemím. Konrádovi však byl vyměřen jen 
krátký čas jeho panování. Když v roce 1191 doprovázel 
Jindřicha VI. na jeho korunovační výpravě do Říma a 
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pomáhal mu při obléhání Neapole, zemřel zde následkem 
epidemického onemocnění (snad úplavice) 9. září. Zpráva 
o jeho smrti dorazila do Prahy počátkem října 1191 a na 
pražský stolec zasedl Václav, nejmladší syn Soběslava II. 
Ten si trůnu užil jen necelé tři měsíce. Počátkem roku 
1192 se Pražského hradu zmocnil Přemysl Otakar. Václav 
se nevzdal a Přemysla na hradě oblehl. Do celé záležitosti 
vstoupil další Přemyslovec ve hře, pražský biskup Jindřich 
Břetislav. Ten požádal císaře Jindřicha VI. o pomoc. 
Jindřich rozhodl ve prospěch Přemysla. Václav uprchl ze 
země a zemřel za neznámých okolností jako vězeň 
míšeňského markraběte. Tehdy vstupuje na scénu i 
Vladislav Jindřich, který odchází na Moravu s titulem 
markraběte. Schopný Přemysl se ujal vlády a všemožně se 
snažil vrátit českému státu privilegované postavení v 
rámci Svaté říše římské. Bohužel se zapojil do široce 
koncipovaného povstání proti císaři a postavil se proti 
němu i jeho příbuzný, pražský biskup Jindřich Břetislav. 
Císař tedy v červnu 1193 Přemysla sesadil a trůn udělil 
pražskému biskupovi. Jindřich Břetislav byl tedy zároveň 
nejvyšším představitelem české církevní provincie i 
českým knížetem. Přemysl uprchl a Jindřich Břetislav 
obrátil svou pozornost na Moravu, kam vytáhl na začátku 
léta 1194. Tehdy Vladislava Jindřicha zbavil vlády a odvedl 
jej s sebou do Prahy, aby jej měl „pod kontrolou“. Císařská 
přízeň je však velmi vrtkavá. Když Jindřich Břetislav v 
červnu 1197 opustil tento svět, provolali čeští předáci 
knížetem Vladislava Jindřicha. Opat Jarloch o tom ve své 
kronice píše: ...zbavivši jej pout, za pána a knížete země jej 
ustanovila (rozuměj šlechta), neodváživši se hlasy své 
přenésti na bratra jeho řečeného Přemysla z dvou příčin, z 
nichž první byla, že proti němu byli bojovali, druhá, že 
přízně císařovy neměl... Předchozí trpká zkušenost 
přiměla Vladislava Jindřicha k důležitému kroku, a sice že 
donutil nového pražského biskupa k přísaze věrnosti. 
Politickou situaci v Čechách však z nechtěného exilu 
sledoval Přemysl, který si byl velmi dobře vědom svých 
nástupnických práv. Počátkem prosince 1197 stanulo jeho 
vojsko pod hradbami Pražského hradu. A zde se poprvé 
ukázala skutečná morální a politická velikost Vladislava 
Jindřicha. Na den sv. Mikuláše – 6. prosince – kdy se opět 
schylovalo k bratrovražednému boji, se s bratrem sešel, 
aby se usmířili. Nechme opět promluvit milevského 
opata: ...ač měl nevyrovnané vojsko, přece ustoupil jednak 
pro dobro míru, jednak z bratrské lásky, a smířil se s 
bratrem svým v ten spůsob, že oba zároveň onen na 
Moravě, tento v Čechách panovati budou, a aby, majíce 
oba jednu mysl, měli též i jedno knížetství, což až podnes 
mezi nimi nedotknuto zůstává. A tak se i stalo. Čechy a 
Morava byly na venek jedním politickým subjektem, 
kterému ovšem vládly dvě osoby. Vladislav Jindřich tedy 
na sklonku roku 1197 odchází na Moravu. Zpočátku vládl 
pouze Znojemsku a snad i Brněnsku. Vláda v olomouckém 
knížectví zůstávala v rukou olomouckých Přemyslovců a je 
zajímavé, že po smrti Břetislav Olomouckého, syna Oty III. 
Dětleba, se vlády nad olomouckou provincií ujal sám 
Přemysl Otakar, který s ní měl pravděpodobně svůj plán. 
Vladislav Jindřich pak na Moravě vládl dalších 25 let. 
Celkem jeho vláda trvala 27 let. Byly to pro Moravu šťastné 
časy. Vladislav Jindřich užíval titulu moravského 

markraběte stále ještě s jasnou vazbou k pražskému 
knížecímu stolci. Morava ještě nebyla markrabstvím a 
markrabský titul vyjadřoval jistou podřízenost českému 
knížeti. Jak píše milevský kronikář, vládli oba bratři s 
jednou myslí. Vladislav doplňoval, co Přemyslovi chybělo 
a naopak Přemysl zajišťoval nové, privilegované postavení 
českých zemí v rámci říše, i když kroky, které podnikal, 
nebyly mnohdy morálně čisté.  

Vladislav Jindřich si za své sídlo hned na počátku vybral 
znojemský hrad, kam přesídlil s celým svým dvorem. 
Dobré vztahy s rakouskou šlechtou si zajistil sňatkem s 
Heilwidou, která mohla pocházet z dolnorakouského rodu 
pánů z Türnau (Trnavy).  

Byl štědrým podporovatelem církevních institucí, 
především si oblíbil premonstrátský klášter v Louce u 
Znojma a rád využíval služeb jeho písařské dílny pro 
vyhotovování listin. Loučtí premonstráti působili na jeho 
dvoře i jako zpovědníci a sekretáři. Sám Vladislav stál u 
zrodu významného řádového domu na Moravě. Někdy v 
letech 1204 či 1205 spolu s olomouckým biskupem založil 
cisterciácký klášter na Velehradě a zajímavostí zůstává, že 
se toto nové založení nalézalo stále ještě v državě 
Vladislavova bratra Přemysla v olomouckém knížectví. 
Markrabě zakládal Velehrad mimo jiné i s myšlenkou, že se 
toto místo stane pohřebním místem moravských 
markrabat přemyslovského rodu. 

Mezi léty 1209 a 1212 došlo pak k definitivnímu spojení 
celé Moravy pod Vladislavovu vládu, což bylo potvrzeno i 
ve slavné Zlaté bule sicilské, která vymezila právní 
postavení Moravy vůči českému knížectví. Politicky 
spolupracoval Vladislav Jindřich s Přemyslem Otakarem I., 
známe však jeho samostatná vladařská rozhodnutí 
významného dosahu. Obsadil například zlatonosnou 
oblast tzv. Zlatých hor, která patřila vratislavskému 
biskupovi. Vyrýžované zlato bylo směňováno za stříbro, z 

Pečeť moravské markraběnky Heilwidy, manželky Vladislava 
Jindřicha
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něhož byla ražena velmi kvalitní mince, označovaná jako 
denár fenikového typu.  

Kvalitní stříbrná měna byla zárukou stability moravského 
hospodářství de facto po celé 13. století. Nejen to, 
Vladislav Jindřich stál i u zrodu nejstarších městských obcí 
v českých zemích. V roce 1213 založil nejstarší 
zeměpanské město na Moravě – Uničov a zřejmě ještě 
před ním Bruntál (ten se tehdy nacházel na Moravě). V 
roce 1216 se s Přemyslem dohodl na vládě potomků na 
základě pravidla prvorozenství (primogenitury), aby 
zabránil příštím sporům. Přemyslovi potomci měli 
vládnout v Čechách a Vladislavovi na Moravě.  
Máme-li zhodnotit období vlády markraběte Vladislava 
Jindřicha na Moravě, musíme říct, že nesporným přínosem 
byla vnitřní stabilita země. Se svým bratrem vládl 
moravský markrabě ve shodě, přičemž na Moravě vládl 
víceméně suverénně. České země se tak vyznačovaly 
jakousi vnitřní dvojvládou (diarchií), ale navenek 
vystupovala země jako jeden politický subjekt. Když 
Vladislav Jindřich 12. srpna 1222 umíral, s největší 
pravděpodobností to bylo ve Znojmě, odevzdával svému 
nástupci zemi hospodářsky a politicky upevněnou a 
stabilní.  

Vladislav bohužel zemřel bez nástupce, o jeho dětech 
nevíme. Jeho tělo bylo převezeno na Velehrad a zde v 
klášterní bazilice pohřbeno. Bohužel za bouřlivého 
husitského vpádu na Moravu v roce 1424 byl jeho hrob 
vypleněn a tělesné ostatky se do dnešních dnů 
nedochovaly. Vladislavova manželka Heilwida dožila ve 

Znojmě, odkud ze svého dědictví po manželovi založila 
další významnou církevní instituci jihozápadní Moravy – 
ženský klášter cisterciaček v Oslavanech. 

P.S. 1. Snad se můžete zeptat, zdali je Vladislav Jindřich 
nějak úžeji spojen s naším krajem. Odpověď je pozitivní. 
Jak již bylo napsáno, s největší pravděpodobností, se 
Vladislav Jindřich ještě jako mladý kněžic zúčastnil tažení 
na Moravu z roku 1185 po boku bratra Přemysla. 
Vzpomínka na šílenou bitvu v něm však dřímala po celý 
zbytek života. Svědčí o tom i zajímavý přípis k zakládací 
listině louckého kláštera z konce roku 1190. K spodnímu 
přehybu listiny, k tzv. plice, byla na počátku 13. století 
přišit zajímavý dovětek o darování několika míst Louce. 
Toto obdarování je spojeno s moravským markrabětem 
„W“ a jedná se bezpochyby o markraběte Vladislava 
Jindřicha. Ten Louce mimo jiné věnoval i „campus iuxta 
Lodinic, in quo bellum habitum est inter Bohemos et 
Morauos… pro remedio anime sue…“, tedy „pole u 
Loděnic, na kterém se odehrála bitva mezi Čechy a 
Moravany pro spásu své duše.“ Loděnické bitevní pole se 
tak na dalších 600 let stalo součástí držav louckého 
kláštera a tento kus země zůstává němým svědkem péče 
markraběte nejen o statky pozemské, ale i o svůj věčný 
osud. 

P.S. 2. A ještě jedna zajímavost… V nejznámějším 
rakouském poutním místě – ve štýrském Mariazell – 
dodnes vzpomínají na moravského markraběte, který kdysi 
ponuknut ve snu sv. Václavem putoval do Alpského údolí, 
aby si zde s manželkou vyprosili uzdravení z bolestivé 
pakostnice. Dík za uzdravení pak zhmotnili do finančních 
darů, ze kterých byla pořízena nejstarší mariánská 

Denár fenikového typu markraběte Vladislava Jindřicha

Klášterní bazilika Nanebevzetí Panny Marie a sv. Cyrila a 
Metoděje na Velehradě, kde našel místo svého posledního 

odpočinku markrabě Vladislav Jindřich

Zakládací listina louckého kláštera z 25. října 1190 s přišitým 
dovětkem o obdarování Vladislavem Jindřichem
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svatyně. Tato zbožná památka je dodnes patrná na fasádě 
mariazellské poutní baziliky. Na tympanonu gotického 
portálu byl ve 30. letech 15. století, v době kdy v Čechách 
zuřily husitské bouře, zobrazen zbožný moravský 
markrabě se svou ženou a svatým Václavem. Jak silná 
musela být vzpomínka na tohoto moravského vládce ze 
země poskvrněné prizmatem kacířství. A při barokní 
přestavbě na Vladislava Jindřicha v Mariazell nezapomněli 
a na fasádu kostela před vstupem umístili jeho olověnou 
sochu, kterou v roce 1737 vytvořil slavný rakouský sochař 
Balthasar Ferdinand Moll. 

       
Petr Eckl 

Olověná socha markraběte Vladislava Jindřicha na průčelí 
poutní baziliky v Mariazell (Balthasar Ferdinand Moll, 1757)

KOLÁČ PRO HOSPIC 
Charitativní sbírka KOLÁČ PRO HOSPIC se dne 6. 10. 2022 
uskutečnila i v naší obci. 

Všem kdo přispěli děkujeme!  

Osobnost Vladislava Jindřicha si připomeneme ve 
výroční den bitvy u Loděnic, v sobotu 10. prosince 
2022 slavnostní rekviem ve farním kostele sv. Markéty 
v Loděnicích. Po mši bude následovat přednáška a 
beseda o tomto moravském markraběti.

Stánek navštívili a přispěli i žáci naší základní školy 

Stánek připravila a o hospicové péči zájemce informovala 
 paní Hana Halová 
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Myslivecké ohlédnutí za uplynulým létem 
Když se ohlédneme za uplynulým létem zjistíme, že uteklo 
jako voda. Členi našeho mysliveckého spolku se v letních 
měsících zabývali zabezpečením krmiva pro zvěř na zimu 
a zejména rozvozem vody do napáječek, tak aby zvěř 
netrpěla žízní v horkých letních měsících a také plněním 
plánu lovu srnčí zvěře, lovem divočáků a škodné. Mimo 
tyto činnosti jsme připravili 30. ročník střelecké soutěže 
„Bažant na Sobotce“, která se uskutečnila 18. června na 
myslivecké střelnici na Sobotce. Zúčastnilo se jí celkem 30 
střelců, a to jak z našeho spolku, tak i ze sousedních 
mysliveckých spolků. Možnost soutěžit využili i občané 
naší vesnice. Vítězem se stal Radim Olszewski z 
Moravského Krumlova, na druhém místě se umístil náš 
člen Radovan Eckl a na třetím místě se umístil Jiří Zavřel z 
Radostic.   

Tito první tři obdrželi poháry, diplomy a věcné ceny. Věcné 
ceny obdrželi i ostatní soutěžící. Po soutěži se podávalo 
občerstvení, pečené maso, a to nejen pro účastníky, ale i 
pro přítomné diváky. Potom pokračovala volná zábava.  

V neděli 19. června odpoledne jsme připravili pro děti a 
mládež z naší vesnice „Den dětí na Sobotce“ a to formou 
znalostní soutěže a různých dovedností ve dvou 
kategoriích: děti do 10 let a nad 10 let.  Celkem se této 
soutěže zúčastnilo 25 dětí.  

V kategorii do 10 let zvítězila Lucinka Maláčová, na 
druhém místě se umístil Míša Ulreich a na třetím místě 
Nikolka Maláčová.  

V kategorii nad 10 let se na 1. místě umístila Eliška 
Kousalová, na 2. místě Denisa Ecklová a na 3. místě Martin 
Sláma. Vítězové obdrželi medaile, diplomy a věcné ceny. 
Věcné ceny obdrželi i ostatní soutěžící děti dle vlastního 
výběru. Bylo pro ně připraveno občerstvení, opékali se 
špekáčky, děti dostaly sladkosti a byl zabezpečen dostatek 
nápojů vzhledem k vysokým letním teplotám. Pro rodiče   
bylo připraveno pečené maso a nápoje.  
Obě akce jsme připravovali za pomoci našich sponzorů 
zejména Agrospolu, JAVAZDu, Tomáše Svobody, Martina 
Buchmayera, Štěpána Ruibara, Ondřeje Čápa, Pavla Musila 
a dalších. Poděkování za práci a za pomoc na obou akcích 
si zaslouží nejen členi našeho mysliveckého spolku, ale i 
občané, kteří nám pomáhali a naši sponzoři.                                   

 Jiří Musil 
předseda MS SOBOTKA Jezeřany-Maršovice, z.s. 

                                                     

MYSLIVOST

Bažant na Sobotce Vítězové střelecké soutěže

Den dětí na Sobotce Vítězové v kategorii děti do 10 let

Den dětí na Sobotce Vítězové v kategorii děti nad 10 let

Bažant na Sobotce Vyhlašování vítězů střelecké soutěže
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Ukončení MESOH roku a kontrola odpadových účtů 
Vážení uživatelé systému MESOH, k 30. 9. 2022 bylo 
ukončeno období pro vyhodnocení třídění odpadů a 
slev pro rok 2023, tzv. MESOH rok. 

Prosíme o kontrolu, zda jsou všechny údaje ve Vašem 
odpadovém účtu na www.mojeodpadky.cz správné. (Svoje 
přihlašovací údaje, pokud je neznáte, naleznete na arších s 
čárovými kódy, popř. se obraťte na obecní úřad).   

Případné změny, doplnění chybějících svozů apod. lze 
uplatňovat do 30. 11. 2022na e-mail 

kolektiv@mojeodpadky.cz.  

Po tomto datu již nebude možné reklamaci uplatnit. Vždy 
prosím uveďte vaše IDS (ID stanoviště), příp. adresu 
stanoviště. 

Od 1. 10. 2022 začal nový MESOH rok, jehož vyhodnocení 
proběhne na podzim roku 2023. Pro zobrazení svozů 
odpadu za nové období 1. 10. 2022 – 30. 9. 2023 si můžete 
překliknout v pravém horním rohu Vašeho odpadového 
účtu.  

Děkujeme, že třídíte a snižujete produkci odpadů! 

MESOH

http://www.mojeodpadky.cz
mailto:kolektiv@mojeodpadky.cz
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 
(od 1. 7. 2022 do 30. 9. 2022) 

ŽIVOTNÍ JUBILEA 

55 let  Ludmila Očenášková 

60 let  Josef Berger 

Jitka Burjanová 

65 let  Vojtěch Zoufalý 

70 let  Jana Pokorová 

Milada Novotná 

Hana Heinová 

Ludmila Zahradníčková 

Eva Zoufalá 

85 let  Marie Čápová 

Všem jubilantům přejeme všechno nejlepší 
a hlavně pevné zdraví do dalších let. 

POHYB OBYVATELSTVA 

Přistěhovaní:  3 

Odstěhovaní:  2 
Narození:  0 

Zemřelí:  0 

K 30. 9. 2022 mají Jezeřany-Maršovice 791 obyvatel 

Jezeřany:  483  

Maršovice:  308 

Muži:  395  

Ženy:  396
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